
Konijn en haas zijn wildsoorten die algemeen voorkomen en waarvan de instandhouding van 
de soort niet in het geding is. 
De konijnenstand heeft veel last van steeds terugkerende besmettelijke ziekten. In het 
najaar zijn er meestal nauwelijks konijnen zodat de stand niet wordt beïnvloed door de 
jacht. Toch is het belangrijk om konijn op de wildlijst te houden zodat ingegrepen kan 
worden wanneer de stand plotseling toch weer sterk toeneemt en er overlast ontstaat. Een 
vergunningenstelsel geeft extra administratieve lasten en werkt sterk vertragend hetgeen 
effectief optreden frustreert. 
De hazenstand is bij ons uitstekend te noemen, aanzienlijk beter dan zeg 10 jaar geleden. 
Telgegevens waaruit zou blijken dat de stand (sterk) zou teruggaan herken ik dan ook niet. 
Alvorens tot een drastische maatregel als sluiting van de jacht op haas over te gaan moet dit 
heel goed onderbouwd worden. Het jachtrecht is onderdeel van het eigendomsrecht en dit 
kan niet slecht gemotiveerd beperkt worden. In grote delen van ons land is haas het 
belangrijkste jachtwild. Zonder de haas heeft jagen weinig zin meer waarmee een eind komt 
aan een eeuwenoude traditie die bovendien zorgt voor een sterke binding van jagers met 
hun veld. Het plezier gaat er dan vanaf en de onverschilligheid voor het buitengebied zal 
toenemen. Haas levert bovendien mooi wildbraad op dat we dan nog meer uit het 
buitenland zullen betrekken. Als de stand toelaat om hieruit te oogsten dan zou men dit 
hypocriet kunnen noemen. De hazenstand zal na het afschaffen van de jacht er niet op 
vooruit gaan want wie is dan nog te motiveren jonge haasjes te redden die door 
maaimachines bedreigd worden? Wie zal dan nog zorgen voor wildakkers en wildweides 
temidden van de vele monocultures? Wie redt hazen uit ondergelopen uiterwaarden? 
Ik ben er van overtuigd dat de wetgever die voorbijgaat aan hetgeen binnen een sector als 
redelijk wordt beschouwd overmoedig is en ongeloofwaardig. Dat vreet aan het vertrouwen 
van de vele bonafide jagers in de overheid. Het zal de kloof tussen overheid en burger weer 
een beetje groter maken en in het geval van de jagende burger een heel stuk groter.


